



Council of Europe Deputy Secretary General to visit United States

Strasbourg, 02.06.2008 – Council of Europe Deputy Secretary General Maud de Boer-Buquicchio will hold a series of high-level talks and bilateral meetings during her visit to New York and Washington from 3 to 5 June.

On 3 June, in New York, Ms de Boer-Buquicchio will chair a panel on protecting victims of trafficking and cross-border co-operation in prosecuting traffickers as part of the UN General Assembly Thematic Debate on Human Trafficking.

Ms de Boer-Buquicchio will also speak at the high-level event entitled “Stop violence against women”, which is being jointly organised by the Council of Europe and the Permanent Mission of San Marino to the United Nations.

On 5 June, the Deputy Secretary General will participate in a debate on the Council of Europe’s work against human trafficking at John Hopkins University School of Advanced International Studies in Washington.

Press contact :

Matjaz Gruden, Secretary General’s Spokesperson, + 33 6 72 75 42 83

La Secrétaire Générale adjointe du Conseil de l’Europe se rend aux Etats-Unis

Strasbourg, 02.06.2008 – La Secrétaire Générale Adjointe du Conseil de l’Europe, Maud de Boer-Buquicchio, participera à une série d’entretiens à haut niveau et de réunions bilatérales pendant la visite qu’elle effectuera du 3 au 5 juin à New York et à Washington.

Le 3 juin à New York, Maud de Boer-Buquicchio présidera un groupe de travail sur la protection des victimes de traite et la coopération transfrontalière dans la poursuite des trafiquants lors du débat thématique de l’Assemblée générale des Nations Unies sur la traite des êtres humains.

Elle prendra également la parole lors d’une manifestation à haut niveau intitulée « Stop à la violence contre les femmes » et organisée conjointement par le Conseil de l’Europe et la Mission permanente de Saint-Marin auprès des Nations Unies. Le 5 juin, Maud de Boer-Buquicchio participera à un débat sur l’action du Conseil de l’Europe contre la traite des êtres humains à l’Institut d’études internationales avancées de l’Université John Hopkins à Washington.

Contact presse :

Matjaz Gruden, porte-parole du Secrétaire Général, + 33 6 72 75 42 83

ED097b08